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Ohlasy po RZ 11 (Budvar Rallye Aréna 2) 

Václav Pech: „Druhý průjezd na Kohoutu hodně klouzal a bylo to nebezpečné, takže jsem malinko 
zvolnil. Bylo to hodně nevyzpytatelné. Druhé výstaviště bylo dobré, mezi těmi obrubníky to na tom 
měkkém sliku dost klouzalo, takže jsem byl takový opatrnější.“ 

Jan Kopecký: „Nic vymýšlet nebudu. Budu se snažit jet maximálně koncentrovaně a jet co nejrychleji 
až do cíle.“ 

Miroslav Jakeš: „V pohodě. Výstaviště bylo spíš sranda pro diváky a na druhém Kohoutu už bylo 
hodně bahna, tak jsme neriskovali. Hlídáme si jen Valdu, aby se nám nepřiblížil.“ 

Roman Odložilík: „Bylo to o něco lepší, ale jedu jen tak, abych to dojel. Fakt se mi nejede dobře, víc 
k tomu asi neřeknu.“ 

Pavel Valoušek: „Všechno bylo v pohodě, na Kohoutu jsme jeli rychlé a bezpečné tempo. Přitom to 
bylo svižné. Výstaviště v pohodě a musím pochválit Verču, jak se s tím dokáže popasovat.“ 

Martin Vlček: „Dopředu jsme dali suché a dozadu mokré, nedopadlo to úplně dobře. Museli jsme jet 
přes obrubníky, sice neudělali defekt, ale hodně jsme ztratili a jednou skoro i stáli.“ 

Jan Černý: „Výstaviště dobré, ale čekal jsem lepší čas. Kohout jsem jel opatrně.“ 

Jan Dohnal: „Výstaviště jsme normálně objeli, auto se řídí hezky a funguje, je to zábava. Na 
Kohoutu to bylo špatné, dal jsem intermedia dopředu a měkký slik dozadu, vůbec to nezatáčelo, 
hrnulo se to přes předek jako dvoukolka a byl problém s tím vůbec jet.“ 

Jan Jelínek: „Na Kohoutu bylo hodně bordelu a bahna, ale projeli jsme to bez problémů. Výstaviště 
taky v klidu, tak teď si odpočineme a vyrazíme do poslední sekce.“ 

Karel Trněný: „Je to těžké, strašně nebezpečné. Tím stylem, jak jedeme na jistotu, se nedá jet rychle 
a není to podle našich představ. Možná jsme trochu prokaučovali i gumy. Nevím, prostě dožít.“ 

Jaroslaw Szeja: „Hodně to klouzalo. Na druhém Kohoutu jsme se dvakrát přetočili, naštěstí to ale 
bylo v široké zatáčce. Jedeme, plán je jasný, dojet až do cíle.“ 

Jan Votava: „Druhé výstaviště bylo v pohodě, potřebujeme jet tak akorát, ani rychle, ani pomalu. 
Druhý Kohout se mi líbil víc, člověk už věděl, co ho čeká. Bylo to dobré. Škoda, že nás tam 
pořadatelé brzdili před Vencou Kopáčkem zbytečně brzy.“ 

Lumír Firla: „Nějak se nám dnes nedaří, nemůžeme se dostat do rytmu. Nejsem si na tom vlhku 
jistý. Teď jsme ještě něco ztratili u Kopáčka, ale to asi všichni za námi. Snažíme se, ale nějak nám to 
nejde.“ 

Martin Březík: „Ty první tři vložky byly uklouzané, jeli jsme média. Tady na výstavišti to nebylo 
ideální, ale jeli jsme na jistotu.“ 
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Ondřej Bisaha: „Na druhém Kohoutu nás hrozně zpomalili a jeli jsme to strašně, tak nám snad 
uznají náhradní čas. Výstaviště bylo dobré, slalomová zkouška.“ 

Václav Dunovský: „Druhý Kohout jsme začali svižně, chytili jsme rytmus a odsýpalo to až k Vencovi 
Kopáčkovi. Pak nás zpomalili, řekl bych, že dost dopředu a něco jsme tam nechali. Ale jinak to mělo 
standardní průběh. Výstaviště jsme si užili, je tu spousta diváků, takže super.“ 

Josef Semerád: „Bylo to báječné, krásně vlhko, správně jsme na to obuli. Jedem tak nějak v klidu a z 
našeho pohledu je to bezvadné.“ 

Jan Lunga: „Z mého pohledu to bylo extrémně náročné. V takovýchto podmínkách jsem s tímto 
autem ještě nejel a ani netestoval, takže je to pro mě nové a pořád se učíme. Uvidíme co teď, co 
počasí. Na trati je vytahána spousta bordelu, snažíme se jet opatrně, ale abychom nedělali ostudu. 
Pro nás je hlavní dojet.“ 

Zoltán Bessenyey: „Trochu jsem testoval auto, takže na posledním Kohoutu jsme dal nastavení, 
které jsme zatím nejeli. Podařilo se nám porazit Bisahu, takže myslím, že to nebylo špatné. Zkoušky 
jsou dobré, moc se mi líbily Malonty, hlavně posledních deset kilometrů na uskákaném asfaltu. 
Doufám, že nebude moc pršet a udržíme se zhruba tam, kde jsme. Aktuálně jsem spokojený jak s 
autem, tak i s výsledkem.“ 

 
Jan Vaškovič 
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